
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 

 
 

 
Datum: 17 maart 2017 
 
 
Aan de voorzitter van de raad  
 
 
Steller vragen: Mevrouw M. Joziasse (VVD) 
 
 
Onderwerp : Veiligheidsmaatregelen busvervoer  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen op de kortst mogelijke termijn mondeling te beantwoorden: 

 
1. Bent u bekend met de berichten “Weerwind: Extra politie en inzet jeugdwerk Kruidenwijk?”* en 

“Burgemeester vraagt feitenrelaas Kruidenwijk na nieuwe incidenten?** 
2. De bewoners bij wie stenen door de ramen zijn gegooid, stellen dat zij “geen gehoor” kregen bij 

gemeente en politie. Hoe kan het volgens u gebeuren dat deze slachtoffers de indruk hebben dat zij 
“geen gehoor” hebben gekregen? 

3. Klopt het dat de politie op 24 februari 2017 en 1 maart 2017 geen opvolging heeft gegeven aan de 
meldingen dat stenen door ramen zijn gegooid? Zo ja, hoe kan het gebeuren dat de politie aan dergelijk 
ernstige meldingen geen opvolging geeft? Zo nee, op welk moment heeft de politie dan wel opvolging 
gegeven aan deze meldingen? 

4. Klopt het dat u een feitenrelaas heeft gevraagd op 17 maart 2017? Zo ja, waarom heeft u dit feitenrelaas 
pas op 17 maart 2017 gevraagd? Zo nee, wanneer heeft u om een feitenrelaas gevraagd? 

5. Op welk moment was bekend bij de politie dat stenen door ramen zijn gegooid in Kruidenwijk? 
6. Op welk moment bent u geïnformeerd over het feit dat stenen door ramen zijn gegooid in Kruidenwijk? 
7. Wanneer heeft u geconstateerd dat sprake is van een reeks van dezelfde incidenten? 
8. Waarom zijn de verdachten weer in vrijheid gesteld? 
9. Waarom zijn de slachtoffers niet geïnformeerd over het feit dat de verdachten weer in vrijheid zijn 

gesteld? 
10. Is sprake van dezelfde groep jongeren die ook incidenten veroorzaakten in juni 2016 in Kruidenwijk?  
11. Deelt u de mening van de VVD-fractie dat het cruciaal is dat direct wordt opgetreden door het bevoegd 

gezag, op het moment dat dit soort incidenten plaatsvinden? 
12. Deelt u de mening van de VVD-fractie dat voorkomen moet worden dat bewoners zich onveilig voelen 

omdat zij onvoldoende geïnformeerd worden door politie en gemeente in dit soort ernstige situaties? 
 
Toelichting:  
 
Uit berichtgeving van Omroep Flevoland blijkt dat al enkele weken stenen worden gegooid door ramen van                
huizen in Kruidenwijk. Dit alleen al is voor de VVD volstrekt onaanvaardbaar. In juni 2016 hebben wij ook                  
daadkrachtig optreden geëist van de burgemeester en politie toen stenen naar bussen werden gegooid en bleek                
dat de burgemeester te laat was geïnformeerd door de politie. Het heeft er alle schijn van, dat nu wederom de                    
burgemeester rijkelijk laat op de hoogte is van ernstige incidenten in Kruidenwijk. Bovendien leeft kennelijk bij                
de bewoners het beeld dat zij “geen gehoor” krijgen, omdat de politie niet zou hebben gehandeld nadat                 
meldingen zijn gedaan. Herhaaldelijk heeft de VVD aandacht gevraagd voor het feit dat bewoners van Almere                
serieus moeten worden genomen bij veiligheidsincidenten of het doen van aangifte. De VVD is niet gerust op                 
deze gang van zaken en wenst daarom zo spoedig mogelijk geïnformeerd worden over de wijze waarop nu                 
gehandeld is door de politie en de burgemeester. Bovendien lopen de verdachten kennelijk nog vrijelijk rond en                 
voelen deze bewoners zich op dit moment onveilig.  
 



*http://www.omroepflevoland.nl/nieuws/145362/almere-weerwind-extra-politie-en-inzet-jeugdwerk-kruidenwijk 
** http://almerevandaag.nl/burgemeester-vraagt-feitenrelaas-kruidenwijk-na-nieuwe-incidenten/ 
 
 
 
Ondertekening en naam, 
 
Mevrouw M. Joziasse (VVD) 
 
 
 


